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Besökte kommunstyrelsens presidium platsen för den senaste 
dödskjutningen i Berga? 

Den 13 augusti sker en dödskjutning i stadsdelen Berga. Enligt uppgifter från polisen handlar 
det om att den skjutne och avlidne personen hade en ledande position i ett kriminellt gäng 
varvid risken finns för eskalering av situationen med eventuella hämndaktioner som följd.  
 
S+M-styret har under mandatperioden gjort trygghetsfrågorna i Linköping till prioriterade 
frågor. Politisk ligger frågorna trygghet, säkerhet och krishantering under Kommunstyrelsen 
som leds av ett presidium med en ordförande (S), en förste vice ordförande (M) och en 
andre vice ordförande (C).  

Dödskjutningen i Berga efterföljdes av en medial debatt där flera insändare från invånare i 
stadsdelen Berga kritiserade frånvaron av ledande politiker i samband med händelsen. Ökad 
synlighet och närvaro i utsatta stadsdelar är enligt S+M-styret en viktig del i arbetet med det 
brottsförebyggande och trygghetsskapande arbetet i Linköpings kommun.  
 
Mot bakgrund av det ställer vi följande fråga till ansvarigt kommunalråd: 
 
Besökte Kommunstyrelsens presidium platsen för dödskjutningen i nära anslutning till 
händelsen den 13 augusti i stadsdelen Berga? 
 

För Liberalerna i Linköping 
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Johan Thorén (L) 

 

 


